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Protokół nr 48/II/2023 

posiedzenia Komisji Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Łodzi 

z dnia 13 lutego 2023 r.  

posiedzenie on-line 

 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

II.  

stan Komisji   -   13 radnych  

obecnych   -   11 radnych 

nieobecnych  -    2   

oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2  do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczył: 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara 

 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia 

2. Przyjęcie protokołów z Komisji: 44/XI/2022, 45/XI/2022, 46/XII/2022, 47/I/2023.  

3. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na rok 2023. 

4. Przyjęcie sprawozdania z Komisji za rok 2022. 

5. Dyskusja nt.; „ Polityki rozwoju sportu Miasta Łodzi 2030+”. 

6. Informacja nt.; Orlen Cup Łódź 2023. 

7. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia: 



Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara  powitała obecnych on-line  radnych, 

zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek posiedzenia i zaproponowała, 

aby zdjąć z porządku posiedzenia pkt nr. 5, ponieważ do 15 lutego 2023 roku zostanie 

sporządzony raport z konsultacji wśród środowiska sportowego. Ten punkt zostanie omówiony 

na kolejnym posiedzeniu Komisji razem z raportem.  

Uwag nie zgłoszono 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie porządku posiedzenia. 

Opinia  pozytywna; 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Porządek po zmianach: 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia 

2. Przyjęcie protokołów z Komisji: 44/XI/2022, 45/XI/2022, 46/XII/2022, 47/I/2023.  

3. Przyjęcie Planu Pracy Komisji na rok 2023. 

4. Przyjęcie sprawozdania z Komisji za rok 2022. 

5. Informacja nt.; Orlen Cup Łódź 2023. 

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

Ad. pkt.2. Przyjęcie protokołów z Komisji: 44/XI/2022, 45/XI/2022, 46/XII/2022, 

47/I/2023.  

 

Przewodnicząca Komisji zapytała czy są uwagi do protokołów. Wobec braku zgłoszeń, 

poddała pod głosowanie.  

Opinia  pozytywna; 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Ad. pkt. 3 Przyjęcie Planu Pracy Komisji na rok 2023. 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała czy są uwagi do Planu Pracy Komisji. Wobec braku 

zgłoszeń, poddała pod głosowanie.  

Opinia  pozytywna; 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Ad. pkt.4. Przyjęcie sprawozdania z Komisji za rok 2022. 



 

Przewodnicząca Komisji zapytała czy są uwagi do sprawozdania z prac Komisji za rok 2022. 

Wobec braku uwag, poddała pod głosowanie.  

Opinia  pozytywna; 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Ad. pkt. 5. Informacja nt.; Orlen Cup Łódź 2023. 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara pogratulowała udanej imprezy i poprosiła o 

informacje na temat Orlen Cup Łódź 2023.  

 

Przewodniczący Łódzkiej Rady Sportu p. Lech Leszczyński; „dobrze, że jest okazja 

zaprezentować Orlen Cup Łódź 2023. Orlen Cup to miting, który czerpie z najlepszych 

wzorców, które od 20 lat w naszym kraju istnieją. Ta edycja, którą zakończyliśmy była 8 edycją 

łódzka. Korzystamy z najlepszych historycznych wzorców. Nasze Miasto wspólnie ze 

sponsorem i Polskim Związkiem Lekkoatletyki są głównymi uczestnikami. Informacje, które 

dotarły wczoraj, po tym podsumowaniu świadczą o sukcesie nie tylko sportowym, bo mieliście 

pewnie Państwo możliwość zapoznać się z wynikami. Natomiast mam przed sobą dość 

niesamowitą wiadomość, bowiem ekwiwalent multimedialny tych publikacji, które zostały 

zbadane przez monitorowania mediów 13.044,00 tysiące. To jest niespotykana dotychczas 

suma, ten ekwiwalent, którym się często posługujemy, kiedy opowiadamy o wielkich 

mitingach. W telewizyjnych wiadomościach było aż 54 razy w TVP Sport, info, w Polsacie, w 

Polonii, rada; RMF, VOX, Eska, gazety, portale. W 90% materiałów znajduje się lokowanie 

marki i Miasta Łodzi i sponsora. Pod względem promocyjnym jest sukcesem. Ocena 

organizacyjna i sportowa po naszej stronie Łódzkiej była organizacja widowni. Jak widać w 

powtórkach telewizyjnych na TVP Sport rozdaliśmy 4200 biletów uczniom szkół łódzkim. 

Impreza była na 6, 5 tysiąca osób. Imprezy o takiej widowni, imprezy lekkiej atletyki  w Polsce 

nie ma. Same wyniki też były dobre. Sam start w tej imprezie mistrza olimpijskiego i gwiazd 

polskich. My zmieniliśmy tylko klasę mitingu w ciągu 8 letnim doświadczeniu z grupy na 

atletik tour  brąz. To jest awans z Europy do Świata. Pokazaliśmy, że miting był dobrze 

zorganizowany. To jest miting kompaktowy. On ma w swoim założeniu rozgrywać 7 – 8 

konkurencji. My tego zmieniać nie chcemy, myślimy, aby rozszerzyć, ale tego nie wolno zbyt 

dużo robić ponieważ też telewizja rządzi się swoimi prawami i mitingi kompaktowe nie 

powinny trwać dłużej niż 3 godziny. Bierzemy to pod uwagę, ale jak powiedziałem sam awans 

do turu Światowej Federacji Lekkoatletyki to sukces tych organizacji, które miały miejsce 

dotychczas w naszej Atlas Arenie. Myślę, że ta ostatnia edycja z poprzedniej soboty ma 

potencjał, ponieważ będziemy mogli rozszerzać samą imprezę, jeśli uda nam się ją zrobić w 

weekend. To dla nas ważne. Współpraca z Makisem, Atlas Arena pozwoliła  nam zrobić ten 

miting. Cieszę się, że ten odbiór jest dobry”. 

 

Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara; „dziękuję bardzo, faktycznie emocji nie 

brakowało, zwłaszcza, że było blisko rekordu. Było widać po reakcjach publiczności, która 

przez cały czas żywo reagowała i wspierała. Gratuluje wyboru na funkcję Przewodniczącego 

Łódzkiej Rady Sportu”.     

 



Radny p. Sylwester Pawłowski; „ wypada pogratulować organizacji imprezy. Przyglądając 

się zawodom powiem szczerze, że wracałem pamięcią do pierwszych tego typu przedsięwzięć 

w naszym mieście lekkoatletycznych i cieszę się, że każde kolejne wydarzenie jest o poziom 

wyżej. Mam dwa pytania. Zanim się zarobi,  najpierw należy zainwestować. Komisja Rady 

Miejskiej to nie jest takie ciało, które sobie może tylko porozmawiać, ale chciałbym, abyśmy 

również otrzymali z pewnego źródła, czyli od szefa przedsięwzięcia  informacje na temat 

kosztów tego zadania. Nie chodzi mi o zaangażowanie miasta na całość przedsięwzięcia. 

Drugie pytanie wspomniał Pan, że kilka tysięcy biletów trafiło do łódzkich szkół, do młodzieży. 

W jaki sposób dystrybuowano bilety. Ciekaw jestem, czy wszystkie Kluby Sportowe,  Miejski 

Szkolny Związek Sportowy był wśród tych, którzy dystrybuowali bilety, bo ich kontakt                            

z młodzieżą to nie tylko kontakt z młodzieżą chętna do oglądania imprez sportowych, co jest 

niezwykle ważne, ale co jeszcze ważniejsze ich kontakt z młodzieżą, która trenuje lekkoatletykę 

bądź inne dyscypliny sportowe. Przyznam szczerze, że obecność takich młodych adeptów 

sportu jest dodatkowym elementem motywującym do uprawiania dyscypliny”.   

 

Przewodniczący Łódzkiej Rady Sportu p. Lech Leszczyński; „budżet imprezy to około 

ponad 1.200.000 zł, 37,5% to udział naszego miasta, w tym dotacje na zorganizowanie mitingu. 

Natomiast jeśli chodzi o dystrybucje biletów to sama technika dystrybucji polegała na tym, że 

my głównie zapraszamy młodzież biorące udział w programie „lekkoatletyka dla każdego” i 

one stanowiły pewno gro tych dzieci. Duża grupa ze szkół Retkińskich, czyli tych, które są 

najbliżej Atlas Areny. Nasz Wydział Edukacji to prawie 1000 biletów dystrybuowanych. To 

stanowiło około 4200 biletów darmowych biletów dla młodzieży naszych szkół. Kiedy to było 

przeprowadzane były ferie i trudniejsza była możliwość kontaktowania się z młodzieżą. 

Dziękuję wszystkim za udział”. 

 

Ad pkt 6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

Radny p. Sylwester Pawłowski; „Pani Przewodnicząca była na spotkaniu Łódzkiej Rady 

Sportu, dlatego chciałbym prosić o informację dotyczącą przebiegu Rady, bo został wyłoniony 

nowy Przewodniczący, przy okazji gratuluję. Interesują mnie podejmowane przez Łódzką Radę 

Sportu dyskusje. Chciałbym, abyśmy w naszych planach byli kompatybilni do tego, o czym 

dyskutuje środowisko i aby naszego głosu nie zbrakło w dyskusji, która jest podejmowana w 

środowisku sportowym”.  

 

Przewodniczący Łódzkiej Rady Sportu p. Lech Leszczyński; „samo spotkanie miało ten 

jeden główny punkt przy rezygnacji Filipa Keniga z funkcji i dokładnie ma być i tak będzie, 

aby Łódzka Rada Sportu współpracowała w każdej decyzji, w każdych dyskusjach z Komisją 

Sportu i Rekreacji. Przygotowujemy te tematy, które zostały poruszone. Będziemy chcieli 

rozmawiać o klasach sportowych, o promocji przez sport. Pani Przewodnicząca powiedziała 

dziś o strategii, że po 15 będzie podsumowanie i to będzie jeden z głównych tematów.  Przed 

nami zarysowuje się dużo wspólnej pracy”.  

   



Przewodnicząca Komisji p. Marta Przywara podziękowała za udział w obradach  

i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła                                                           Przewodnicząca Komisji 

 

  Aneta Rabenda                        Marta Przywara  

 

 


